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kolo datum utkání začátek

11 Po 1.4. SP POZLOVICE - Šanov 17:00

11 Ne 7.4. MŽ POZLOVICE - Bylnice 10:30

12 Ne 7.4. A POZLOVICE - Bratřejov 15:30

12 Út 9.4. SP FC Zlín WU11 - POZLOVICE 17:30

12 So 13.4. MŽ Vizovice - POZLOVICE 9:30

13 Ne 14.4. A Březůvky - POZLOVICE 10:15

13 Po 15.4. SP POZLOVICE - Luhačovice 17:00

13 Ne 21.4. MŽ POZLOVICE - Val.Klobouky 10:30

14 Ne 21.4. A POZLOVICE - Sehradice 16:00

14 Čt 25.4. MŽ Štítná nad Vláří - POZLOVICE 17:00

15 Ne 28.4. A POZLOVICE - Rokytnice 16:00

15 Po 29.4. SP POZLOVICE - Val.Klobouky 17:00

15 So 4.5. MŽ Horní Lhota - POZLOVICE 14:00

16 Ne 5.5. A Drnovice - POZLOVICE 14:00

16 Čt 9.5. SP Poteč - POZLOVICE 17:00

16 Ne 12.5. MŽ POZLOVICE - Újezd/Vysoké Pole 10:30

17 Ne 12.5. A POZLOVICE - Rudimov 16:30

17 Po 13.5. SP POZLOVICE - Újezd 17:00

17 Čt 16.5. MŽ Vlachovice/Slavičín B - POZLOVICE 16:00

18 Ne 19.5. A Kudlov - POZLOVICE 17:00

18 Ne 26.5. SP Šanov - POZLOVICE 15:00

18 St 22.5. MŽ Bylnice - POZLOVICE 16:30

19 Ne 26.5. A POZLOVICE - Šanov 17:00

19 Po 27.5. SP POZLOVICE - FC Zlín WU11 17:00

19 Ne 2.6. MŽ POZLOVICE - Vizovice 10:30

20 Ne 2.6. A Petrůvka - POZLOVICE 16:00

20 Po 3.6. SP Luhačovice - POZLOVICE 17:00

20 Čt 6.6. MŽ Valašské Klobouky - POZLOVICE 17:00

21 Ne 9.6. A POZLOVICE - Bohuslavice nad Vláří 17:00

21 Ne 16.6. MŽ POZLOVICE - Štítná nad Vláří 10:30

22 Ne 16.6. A POZLOVICE - SK Vizovice 17:00

Rozlosování okresní soutěže v kopané - jaro 2024

STARŠÍ  
PŘÍPRAVKA  

(SP) 
okresní  
přebor  

skupina D   

MLADŠÍ  
ŽÁCI  
(MŽ) 

okresní  
přebor 

skupina C 

   
MUŽI  

(A) 
3. třída  

skupina B
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Úvodník
Vážení spoluobčané, 

čtyři roky uběhly jako voda a  jsem opět na  řadě 
s úvodníkem našeho občasníku. Přemýšlel jsem, o čem 
psát…a potom, jak začít. Tradičně bych  
se  držel tématu mně blízkému - 
včelaření, a  začal bych otázkou: Víte, 
kolik pylu spotřebuje jedno průměrně 
silné včelstvo? Je to asi 60 kg za  rok. 
Překvapivé a neuvěřitelné, že? Pečlivě 
střižené trávníky jsou na  oko krásné, 
ale takzvaně “chudé”. A  okolní louky 
j sou vě tš i nou bezkvě té t ravn í 
monokultury. Proto je důležité vysazovat co nejvíce 
pestré různorodé výsadby. A  toto se  podařilo 
uskutečnit například v zahradě Mateřské školy a v okolí 
zastávky Pozlovice, střed. Bylo vysázeno několik set 
sazenic rostlin, keřů a stromků. V zahradě MŠ byly také 

instalovány hmyzí hotely, které umožňují usídlení 
d robného už i tečného hmyzu , nap ř. včelám 
samotářkám. Některé roky jsou na med lepší, jiné horší. 

Uplynulý rok byl ale zcela výjimečný 
v  tom, že nebyl med téměř žádný. 
Takovou situaci nepamatují ani včelaři, 
kteří včelaří několik desítek let. A  tak 
místo vytáčení medu jsme museli 
včelstva přikrmovat, aby vůbec přežila. 
Proto jsme od  letošní Přehlídky 
a  degustace medu upustili. Všem 
spoluobčanům přeji krásné jaro, hodně  

pěstitelských úspěchů a  nám včelařům, abychom 
museli v  letošní sezoně řešit jediný problém, a  to, kde 
sehnat dostatek sklenic na med. 

Alois Mališka, zastupitel 

Březen je měsícem knihy, a proto i v mateřské škole 
patří vzdělávání dětí v literární gramotnosti mezi 
důležité oblasti. V Rybičkové třídě jsme se proto 
zaměřili na seznamování dětí s různými druhy knih, na 

rozvoj slovní zásoby dětí při rozhovorech nad obrázky 
z knih a jejich popis. Návštěvou místní knihovny jsme 
dětem ukázali, kde si mohou knihy půjčit, nebo třeba 
jen prohlédnout spolu se svými rodiči. V rámci rozvoje 

l i t e r á r n í g r a m o t n o s t i j s m e d o 
vzdělávacích činností zařadili malované 
čtení, v němž děti „četly“ pohádku 
prostřednictvím obrázků; dále jsme děti 
seznamovali    s různými pohádkovými 
bytostmi, přiřazovali jsme k nim jejich 
dvojice a vysvětlili jsme si rozdíl mezi 
dobrem a zlem. Abychom si literaturu 
přiblížili ještě více, v herně jsme pro 
děti uspořádali literární čajovnu, na níž 
jsme si předčítali z oblíbených knih dětí, 
které si přinesly z domu; čtenářské 
chvíle jsme si zpříjemnili dobrým 
ovocným čajem, který jsme si společně 
uvař i l i během rána a výborným 
o v o c n ým d o r t e m . Vě ř í m e , že                  
k pozitivnímu vztahu ke knihám se 
budou děti dále rozvíjet i v domácím 
prostředí, neboť i knihy lze pokládat za 
dobrého přítele. 

Jana Kollarčíková, vedoucí učitelka

Vzdělávání dětí v oblasti literární gramotnosti
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Potřebujete nahlásit poruchu vodovodního řadu 
nebo se  zeptat na  odstávku vody? Využijte nonstop 
zákaznickou linku 705  696  696  společnosti Vodárna 
Zlín, která provozuje vodohospodářskou infrastrukturu 
v okrese Zlín. Havárii vody lze případně nahlásit také 
prostřednictvím formuláře umístěného v  aktualitách 
na www.vodarnazlin.cz. Na těchto webových stránkách 
je možné nalézt i  aktuální informace k  probíhajícím 
odstávkám. 

Zákazníci Vodárny Zlín mohou mít také okamžitý 
přehled o těchto mimořádných událostech. Stačí, když 
si zaregistrují službu SMS Info, díky které začnou 
dostávat zprávy do svým mobilních telefonů. K získání 
tohoto servisu je nutná pouze registrace, kterou lze 
provést na  zákaznické lince 705  696  696 či 
prostřednictvím formuláře na  webových stránkách 
www.vodarnazlin.cz v  rubrice Zákazníci. Služba SMS 
Info je zdarma a dosud se k ní přihlásilo téměř 12 a půl 
tisíce odběratelů.  

Společnost Vodárna Zlín zásobuje pitnou vodou 
více než 173  tisíc obyvatel Zlínska. Provozuje sedm 
úpraven vody, 104 vodojemů, 13 čistíren odpadních vod 

a zajišťuje servis pro 1 137 kilometrů vodovodních a 770 
kilometrů odpadních sítí. Vodárenskou infrastrukturu 
má pronajatou od společnosti Vodovody a kanalizace 
Zlín, a.s. (VaK). Největším akcionářem VaK je statutární 
město Zlín.

Havárie vody? Událost lze jednoduše nahlásit

Dofoukejte kola, jedeme!
Milí spoluobčané, pokud zalistujete v  Pozlovském 

občasníku tři roky zpětně, mimo jiné najdete článek 
o  plánovaných cyklostezkách v  Pozlovicích. Mám 
radost, že v  tomto roce bychom mohli velkou část vizí 
naplnit. Pokud vše půjde dle plánu, tak se již v letošním 
roce projedeme na  bicyklech podél potoka mezi MŠ 
Pozlovice a  fotbalovým hřištěm. Tento cca 550  m 
dlouhý úsek plánujeme v  šíři 2,5  m  s asfaltovým 
povrchem. Cyklisty čeká nejenom pohodlnější podélný 
sklon, ale zároveň se  vyhnou hlavní komunikaci 
s  rostoucí intenzitou dopravy. Věřím, že se  nám 
následně podaří dohodnout s  městem Luhačovice 
a propojit cyklostezku až do Pražské čtvrti. 

Cyklostezce ustoupí z  části zázemí stávajícího 
výletiště. Konkrétně bufet, který dlouhé roky sloužil 
během kulturních akcí jako je Slet čarodějnic nebo letní 
fotbalová zábava. Růžová vila, jak bufetu s nadsázkou 
říkáme, bude v  letošním roce naposled hostit tyto 
oblíbené akce, tedy neváhejte a přijďte akce podpořit. 
Další síly upínáme k výstavbě nového výletiště, ale to 
je jiný příběh. 

Dalším projektem, který bude jistě vhodný i  pro 
cyklisty, je polní cesta v  lokalitě Větrník. Ta by již měla 
být dokončena v  průběhu jara letošního roku. 
Komunikace může sloužit i  jako okružní trasa směrem 

na  Řetechov č i jako výchozí cesta směrem 
na nezpevněné cyklotrasy v okolí hradu Starý Světlov, 
poutního místa Maleniska nebo Komonce, které mohou 
využít milovníci jízdy na kolech mimo zpevněný terén.  

Držte palce, aby se  vše povedlo a  mohli bychom 
se  bezpečně projet na  kole například z  Řetechova, 
přes Dvořiska, Větrník, ulice Podhradská a Za Potokem, 
podél MŠ až k  fotbalovému hřišti a  jednou snad 
i do Pražské čtvrti. 

Ing. Pavel Coufalík, Ph.D.    
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E lek t rospot řeb iče j sou součás t í našeho 
každodenního života a  jen těžko si jej bez nich 
dokážeme představit. Elektroodpad je tak v současné 
době jedním z  nejrychleji rostoucích druhů odpadu. 
Pro zajištění sběru a  recyklace již vysloužilých 
elektrozařízení si naše obec vybrala ke  spolupráci 
kolektivní systém ASEKOL. 
Elektroodpad obsahuje řadu 
zdraví škodlivých materiálů 
a  d í k y z a j iš těn í s p r á v n é 
r e c y k l a c e v y s l o u ž i l ý c h 
elektrozař ízení př ispíváme 
k  ochraně životního prostředí. 
Recyklace navíc umožňuje 
opětovné materiálové využití 
a  patří mezi základní principy 
cirkulární ekonomky. Míra 
opětovného materiálového 
využití je velmi vysoká a  dle 
jednotl ivých typů výrobků 
dosahuje až 95 %. 

Jakým rozsahem naše obec 
přispěla k  lepšímu životnímu 
p r o s t ře d í , s e  d o z v í d á m e 
z  environmentálního vyúčtování 
zpracovaného společnost í 
ASEKOL. Díky zodpovědné 
recyk lac i vzn ika j í úspory 
spotřeby elektrické energie, 
pr imárn ích surov in , vody, 
o k y s e l o v á n í p r o s t ř e d í 
a produkci skleníkových plynů. 

Certifikát environmentálního 
vyúčtování vyčísluje přínos naší 
obce k  ochraně přírody v  roce 
2023. Vyplývá z  něj, že díky 
množství námi odevzdaných 
elektrozařízení jsme uspořili 
40,18  MWh elektřiny, 3806  litrů ropy, 188 m3 vody a 
2,24  tun primárních surovin. Navíc jsme snížili emise 
skleníkových plynů CO2 ekv. o 2,83  tun, a  produkci 
SO2 ekv. (který zapříčiňuje okyselování prostředí)         
o 174 kg. 

Každý kus vytříděného elektra se  počítá, což 
dokazuje příklad 100 vytříděných notebooků, které 
uspoří 10  MWh elektřiny. Takové množství odpovídá 

3leté spotřebě elektřiny rodiny žijící ve  standardním 
bytu. Za 100 kg vytříděných elektrospotřebičů se ušetří 
takové množství ropy, které by stačilo na  výrobu 
benzínu pro cestu z Prahy do Paříže. Děkujeme všem, 
kteří pečlivě třídí odpad a  přispívají tak k  ochraně 
životního prostředí. 

*Environmentální vyúčtování je vypočítáváno 
pomocí studie životního cyklu výrobku (tzv. LCA – Life 
Cycle Assessment), která vypovídá o dopadech výroby 
a  recyklace jednotlivých elektrozařízení na  životní 
prostředí. Studie zohledňuje všech 6  skupin 
elektrospotřebičů, jejichž zpětný odběr kolektivní 
systém ASEKOL zajišťuje.

Ochrana životního prostředí je pro naši společnost 
prioritou
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PPL Parcelbox pro výdej i podání zásilek 
Společnost PPL Vás tímto informuje, že v průběhu 

jara pro Vás bude k dispozici služba výdejního boxu 
PPL Parcelbox na adrese Řetechovská 521/1                     
v Pozlovicích vedle stávajícího boxu Zásilkovny. 

„Osobně mám radost, že se nám podařilo dohodnout 
se se spol. PPL na umístění výdejního boxu                       
v Pozlovicích, který představuje rozšíření služeb naším 
občanům. Člověk nemusí doma vyhlížet doručovací 
službu nebo v případě nezastihnutí jezdit na nejbližší 
pobočku. Pro zásilku si může zajít kdykoliv během dne 
celý týden, což považuji určitě za výhodu“, uvedl 
starosta Pozlovic Ing. Pavel Coufalík Ph.D. „Jsme velice 
rádi, že se nám podařilo rozšířit síť našich výdejních 
boxů právě do malebného městyse Pozlovice. Pro naše 
klienty je to další krok k flexibilnějšímu vyzvedávání 
zásilek, protože si sami mohou určit dobu, kdy si 
zásilku vyzvednou. Pro mě osobně je umístění boxu 

ještě cennější, neboť Pozlovice mám, co by kamenem 
dohodil“, uvedl zástupce Parcelboxů společnosti PPL 
Ing. Adam Pančocha. 

PPL Parcelbox: Praktická a flexibilní alternativa pro 
vyzvedávání zásilek. 

Výdejní boxy PPL se stávají stále populárnější 
alternativou k tradičním výdejním místům. 
Nabízí totiž řadu výhod, mezi které patří:  
• Nepřetržitý provoz: Boxy jsou dostupné 24 
hodin denně, 7 dní v týdnu, takže si zásilku 
můžete vyzvednout, kdykoli vám to vyhovuje.  
• Flexibilita: Boxy jsou umístěny na různých 
místech, například v obchodních centrech,            
u benzínových pump nebo v supermarketech. 
To vám umožňuje vybrat si místo, které je pro 
vás nejdostupnější.  

• Rychlost: Vyzvednutí zásilky z boxu je obvykle velmi 
rychlé a jednoduché. Stačí zadat PIN kód, který 
obdržíte v SMS zprávě, a box se otevře.  

Jak funguje výdejní box PPL?  
1. Vyberte si nejbližší PPL Parcelbox na adrese https://
www.ppl.cz/mapa-vydejnich-mist.  
2. Po doručení zásilky do výdejního boxu obdržíte SMS 
zprávu s PIN kódem. 
3. Na dotykové obrazovce boxu zadejte PIN kód.  
4. Box se otevře a vy si můžete vyzvednout svou 
zásilku. 

Ing. Adam Pančocha 

Z činnosti klubu seniorů 
Vážení spoluobčané, nejprve bychom rádi 

poděkovali SK Pozlovice a vedení obce za přízeň a 
podporu. Díky tomu nesedíme doma nebo na 
zahrádce, ale můžeme vyvíjet pestrou činnost                
v oblasti turistiky, kultury i sportu. Již druhým rokem 
máme možnost využívat ke společným schůzkám 
multifunkční místnost úřadu v Pozlovicích, kde si 
plánujeme společné akce v oblasti turistiky - výlety za 
krásami našeho okolí ať už to bylo KOVO ZOO, Žítková, 
muzeum a hvězdárna v Uherském Brodě, Pustevny a 
další. Nezanedbali jsme ani účast v divadle a dalších 
společenských akcích. Ze sportu se nám úspěšně daří 
hrát bowling i pétanque. V letošním roce bychom rádi 
uspořádali zájezd na Bojnický zámek, tamní ZOO, 
jeskyni a to nejen pro nás, ale i pro všechny zájemce. 

Na závěr bychom Vám chtěli popřát jménem nás 
starších ať jste zdravi spokojeni a šťastní ať naše 
činnost přispívá k dobrým vztahům mezi lidmi. 

Ivana Placherová, klub seniorů
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Když se uzavře ně jaká kapitola, větš inou 
bilancujeme, zda jsme dosáhli cíle, který jsme si 
vytýčili. Znáte to – přestanu kouřit, zhubnu… Ale komu 
z nás se to povedlo? 

Náš cíl nebyl „dospělácký“, jsme přece ve škole,      
a k tomu ještě v první třídě. Cíl? Meta? Co to vlastně je, 
ptaly se děti po nástupu do školy. Pojďme se tedy 
podívat, jak naši prvňáčci k cílům postupovali a jak se 
jim vedlo.  

Námořníky jsme se v září stali a na plavbu poznání 
se dali. Tak to byl nejenom úvodní verš, ale také 

počátek naší plavby v moři písmenek a číslic, se 
kterými nás naše paní učitelka postupně seznamovala. 
Ze začátku jsme byli nesmělí, ale postupně nás plavba 
začala bavit víc a víc. Aby také ne, když se učíte, přitom 
si hrajete, soutěžíte a vydáváte se na exkurze za 
poznáním. A jak ubíhal čas, začali jsme chápat, co 
znamená cíl, co chceme dosáhnout a jakým směrem 
musíme plout, abychom k cíli dopluli.  

Našim prvním úkolem bylo plout na ostrov OSBUA 
a po jeho dobytí se vydat dál. Postupně jsme se naučili 
prvních 15 písmenek. Umíme je psát i číst ve všech 
tvarech, skládáme slabiky a pokoušíme se o první věty. 
Při plavbě se cítíme jistí a toužíme plout k dalšímu 
ostrovu. Ten má pro nás magický název – Slabikář.  

Přiblížil se čtvrtek 29. února. Všichni víme, že je to 
den, kdy můžeme dosáhnout na to, po čem 
pokukujeme a po čem toužíme. Přípravy vrcholí a my 
se nemůžeme dočkat. Ale počkat, tohle přece musí 

vidět a zažít naši nejbližší. Musí přijít, zavoláme je, 
abychom jim mohli ukázat, jak to zvládneme.  

A je to tady! Je čtvrtek. Tělocvična vyzdobená 
našimi výrobky, stolečky s písmenky, naši plyšáci a 
předměty, které jsme používali při výuce. Za 
jednotlivými stolky pohádkové postavičky, zvířátka       
a vše je spojeno s našimi patnácti písmeny, která už 
známe. Nad pódiem nápis SLAVNOST SLABIKÁŘE...  

Vyplouváme! Začínáme naší hymnou a našim 
blízkým i všem přítomným ukazujeme, jak jsme se za 
těch pár měsíců zdokonalili. Náš lodivod (tedy naše 

třídní) nás vede náročnými vodami na cestě ke 
Slabikáři a my postupně plníme úkoly na plavbě k cíli. 
U každého stolečku nás čeká úkol, který musíme 
splnit. Baví nás to, vše zvládáme a čas rychle plyne. Uf, 
vše je za námi a teď čekáme na slova kapitána – pana 
ředitele. Ten s potěšením konstatuje, že ostrov jménem 
Slabikář je na dohled a my můžeme zakotvit, protože 
všechny úkoly byly splněny. Z rukou kapitána jsme 
obdrželi abecední knihy a také vytoužený SLABIKÁŘ.  

Z očí všech přítomných vyzařuje dobrá nálada         
a dobrý pocit z dovedností svých dětí. Mámy a tátové, 
děkujeme Vám, že jste se zapojili, pomohli a užili to      
s námi! Bylo to super. Teď nás čeká podrobné 
prozkoumání ostrova Slabikář a pak další plavba. Ptáte 
se kam? No přece za dalším poznáním, znalostmi         
a vědomostmi. A nebojte se, až dozraje čas, zase Vás 
všechny zavoláme, abychom si to společně užili.  

Za prvňáčky Ivana Dědková, třídní učitelka. 

Slavnost slabikáře
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Po delší odmlce se opět připomínám s informacemi 
o  činnosti jak sboru, tak i  výjezdové jednotky, a  to 
od  léta 2022.  O zhodnocení práce s mládeží a  jejich 
trénincích, sportovních kláních a  výsledcích vás 
obsáhle informovali jejich trenéři Viki a  Luky 
v  podzimním vydání, a  proto se  touto kapitolou nyní 
zabývat nebudu.  

V  rámci aktivit kulturního rázu se sbor opět zapojil 
do  tradičních akcí v  obci. Nechyběly standartně plně 
obsazené has ičské p lesy v  l ednu 2023 a 
2024  s  bohatými tombolami a  kapelou Sára. 

V únorových termínech prošel obcí fašankový průvod 
masek, v  roce 2023  bylo téma masek „Filmy, seriály 
a  televizní pořady“, v  roce 2024 zase téma „Retro“. 
Na  přelomu dubna a  května jsme opět v  centru 
městyse postavili májku, spolu s dalšími hasiči z okolí 
jsme oslavili svátek patrona hasičů sv. Floriána tradiční 
poutí a  mší na  Provodově – Maleniskách. Koncem 
května jsme uskutečnili kácení máje, ke kterému nám 
přálo nejen pěkné počasí. Doprovod nám dělala 
skupina Rock Raider a  ohnivá show skupiny Boca 
Fuego. Dále jsme se  zúčastnili s  dalšími sbory 
z  farnosti mše a následného průvodu k oslavě Božího 
Těla. Poslední tradiční akcí, na  které se  sbor 
spolupodílí, bylo představení ze života sv. Martina, kde 
jsme pomáhali regulovat dopravu. 

A teď něco ze zásahové činnosti jednotky. V druhé 
polovině roku 2022 jsme řešili zásahy dne 1. července 
v 22:04  hodin odstranění vyvráceného stromu 
z vozovky v Ludkovicích, dále 4. 7. v 14:29 hodin požár 
odpadu v Sehradicích v těsné blízkosti seníku. Náročný 
zásah jsme absolvovali v  lázeňském domě Praha při 
podezření na požár. V neděli 25. 9. v čase oběda (11:47) 
jsme společně dalšími jednotkami provedli kompletní 
evakuaci všech hostů a personálu z lázeňského domu, 
požár v  budově se  naštěstí nepotvrdil. Večer před 
Štědrým dnem v 18:10 hodin jsme asistovali u požáru 

adventního věnce v  bytovém domě v  Luhačovicích. 
Bylo nám vyhlášeno i  prověřovací taktické cvičení 
(PTC) společně s  jednotkami HZS dne 30.  listopadu 
k úniku nebezpečné látky (chlóru) v prostorech hotelu 
VEGA. V  létě jsme ještě byli vyzváni ke  střídání 
jednotek, zasahujících při požáru v  Národním parku 
České Švýcarsko. Tento odřad se ale již neuskutečnil, 
jelikož požár už byl pod kontrolou a  v době 
plánovaného odjezdu se  už začínaly z  Hřenska 
stahovat zasahující jednotky. Mimo zásahy jsme ještě 
řešili opravu nástavby CAS Tatra po drobné kolizi při 
výjezdu k požáru na Řetechově. Tato oprava nám byla 
proplacena v  rámci náhrad za  uskutečněné zásahy 
mimo katastr obce Zlínským krajem. V  tomto roce 
se  zároveň podařila vyřídit další dotace do  obnovy 

SDH Pozlovice

Ples SDH Pozlovice - 20. 1. 2024



Pozlovský občasník 9

SDH Pozlovice (pokračování ze str. 8)

zásahové techniky. Byla zakoupena nová přenosná 
hasičská stříkačka Tohatsu VE1500 v ceně 314.600 Kč, 
přičemž dotace ze Zlínského kraje činila 203.000 Kč, tj. 
cca 65% z  celkové částky. Zbytek dofinancoval 
zřizovatel jednotky. 

V  roce 2023 došlo k  personální obměně 2 členů 
jednotky, kteří se  odstěhovali z  obce. Dále proběhlo 
přezkoušení způsobilosti jednoho strojníka a 2 členové 
(strojníci) absolvovali kurz na  obsluhu motorových 
a  rozbrušovacích pil v  délce 64  hodin. 
V tomto kalendářním roce jsme měli více 
technických zásahů než požárů. Nejprve 
jsme vlivem velikého větru 4. 2.  v 
6:01  hodin jeli odstranit strom přes 
komunikaci na  Petrůvku, abychom 
posléze v 9:15  hodin vyjížděli odklízet 
vyvrácenou velkou lípu a další drobnější 
stromy v  Jurkovičové aleji. Ze  všech 
technických zásahů bych jako fyzicky 
nejnáročnější označil pád střešního 
podhledu na  schodišti hotelu Krystal, 
kde bylo vyneseno velké množství promočené suti 
zespod střechy schodištěm až před hotel na  chodník 
a následně vynášení trámů a desek k zajištění střešní 
konstrukce. U  tohoto zásahu se  asi nejen nám, ale 
i ostatním jednotkám hodil výcvik z 3. června 2022, kdy 
jsme trénovali pažení objektu a likvidaci sutin z budovy 
bývalého Minimarketu. Co se  týká požárů, tak jsme 
vyjížděli v roce 2023 požáru v hale firmy v Dolní Lhotě 
dne 27. 6. v 15:20 hodin, poté k požáru sklízeného pole 
s  obilím 11. 7.  v 15:32  hodin a  opět 30. srpna                   
v 13:53 hodin v Dolní Lhotě k požáru RD. Navíc nám byl 
vyhlášen poplach 6. 12.  v 15:19  hodin k  požáru haly 
v  Ludkovicích, který byl plánovaný HZS jako 
prověřovací cvičení.  

V  letošním roce jsme vyjížděli už ke  dvěma 
hlášeným požárům, a  to nejprve hned 3.  ledna              
v 19:31 hodin k požáru odpadu v těsné blízkosti hotelu 
Harmonie a  poté 6. 3.  v 11:52  hodin do  Luhačovic 
k požáru kuchyni v podkrovním bytu.  

Jelikož veškeré práce při mimořádných událostech 
vyžadují kvalitní a  spolehlivé vybavení, snažíme 
se neustále ve  spolupráci se  zřizovatelem jednotky – 
obcí vyhledávat možnosti získání různých dotací 

na  obnovu, opravy a  doplňování vybavení jednotky. 
Vždyť tato technika je samozřejmě využívána i  pro 
potřeby obce a  jejich občanů jako např. čištění 
propustků, oplachy znečištěných vozovek, atd. 
V  současné době je náš dopravní automobil denně 
k  dispozici pracovníkům služeb městyse, aby byla 
zajištěna jejich mobilita po  dobu absence jejich 
nepojízdného vozidla.       

Těsně před vánočními svátky se  k  nám donesla 
smutná zpráva. Naprosto nečekaně nás opustil můj 
předchůdce, bývalý dlouholetý velitel sboru a  také 
velitel 13. okrsku pan Josef Záhorovský, se kterým jsme 
se spolu s hasiči z blízkého i vzdáleného okolí rozloučili 
21. prosince 2023. 

Tomáš Martinec, velitel JSDH Pozlovice  

Fašanky - 1. 2. 2024
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Vážení spoluobčané a  přátelé sportu, Po  dvou 
letech Sportovní klub Pozlovice uspořádal řádnou 
valnou hromadu spolku. Tato proběhla v  pátek 9.  2. 
2024 v hotelu Ogar. Mnohokrát děkujeme paní Petře 
Bulíčkové, která nám umožnila použít prostory hotelu, 
třebaže bylo ještě zavřeno. Zároveň děkujeme 
za poskytnuté občerstvení a příjemné posezení. 
Valné hromady se  zúčastnilo 32 členů SK 
Pozlovice s  volebním právem. Přestože 
ve  stejném termínu probíhala valná hromada 
i  Českého svazu žen, přál bych si vyšší účast. 
Nicméně děkuji všem členům a hostům, kteří si 
udělali čas a není jim chod spolku lhostejný. Věřím, že 
na  dalších akcích, které plánujeme, bude účast 
i participace členů jednotlivých oddílů mnohem vyšší. 
Vrátím se ale k průběhu valné hromady. Po schválení 
programu a  jednotlivých komisí byly předneseny 
zprávy o  činnosti SK, jednotlivých oddílů a  také 
o  hospodaření spolku. Dalším z  důležitých bodů 
jednání byla volba nového výkonného výboru SK 
Pozlovice. Nominováni byli Ondřej Bartončík, Vladimír 
Hrabina, Martina Matulíková, Renata Sęková, Milan 

Žebráček, tedy stávající členové. Předseda volen 
nebyl, protože současnému předsedovi (mně) vyprší 
mandát až v  roce 2027 a nikdo z přítomných nechtěl 
kandidovat. Jedním z  dalších projednávaných bodů 
byla úprava výše členských příspěvků. Vzhledem 

k  ekonom. vývoji, inflaci a  době, po  kterou 
se  výše příspěvků neměnila, jsme přikročili 
k  úpravě pro dospělého 400  Kč/rok a  mládež 
a  senioři 200  Kč/rok. V  případě, že je člen 
zapsán ve  více oddílech, zvolí si svůj „hlavní“ 
a  tam zaplatí plnou sazbu a  v každém dalším 
oddílu 50% z plné částky, tedy 200 Kč dospělý a 

100  Kč mládež a  senioři nad 60  let. Po  diskusi 
a schválení závěrečného usnesení byla valná hromada 
ukončena.  

Věřím, že i přes události, které náš spolek či region 
nemůže ovlivnit, se  bude sportu a  kultuře v  našem 
městysi dařit, lidé si budou více vážit toho, co nám 
Pozlovice i okolí nabízí a budeme se sportem i nadále 
bavit, ale také se podílet na spolkové činnosti. Sportu 
zdar! 

Bc. Pavel Žmolík, předseda SK Pozlovice

Valná hromada SK Pozlovice

Vážení spoluobčané, již po  dlouhá léta patří 
k  vánočním svátkům v  Pozlovicích, Podhradí 
a  Ř e t e c h o v ě t u r i s t i c k á 
procházka naší částí regionu 
Luhačovické Zálesí. Každoroční 
protáhnutí těla po  dvoudenním 
slavení j istě mnozí z  Vás 
absovovali. Dovolte mi tedy 
podělit se  s  Vámi o  informace 
z  p o s l e d n í h o u p l y n u l é h o 
ročníku.  

Jako každoročně, organizaci 
akce má na  starosti personál 
Restaurace U  Matěje (dříve 
Hostince U Krajčů), kde probíhá zápis účastníků, start 
i  cíl pochodu a  následná veselice. Na  cestu 
po  registraci obdrží každý účastník nápoj dle nabídky 
a po úspěšném zdolání pochodu na všech kontrolních 
stanovištích ještě jeden. Na  stanovištích se  účastníci 
mohli těšit na  studené i  teplé občerstvení, které 
připravili dobrovolníci z Podhradí a  Řetechova. Oproti 
minulému ročníku bohužel vypadla Hospůdka 
na  Podhradí, a  proto kompletní sada stanovišť byla: 
Restaurace U  Matěje, Sirčena, hrad Starý Světlov, 
Hospoda U dubového stolu na Řetechově.  

Na pochod pravidelně vycházejí mnozí z  nás 
místních, ať už organizovaně (registrovaně) či volně, 

tak mnozí i  z dalekého okolí. 
Jako prezentér účastníků tak již 
několik let potkávám turisty 
z  Uherského Brodu, Prakšic, 
Zlína i  jiných měst a  obcí. 
Nejvzdálenějším účastníkem 
pochodu byl před několika lety 
občan Nového Zélandu. Počet 
účastníků akce se  mění dle 
aktuálního počasí a  přestože 
Vánoce 2023  měly do  ideálu 
počasí daleko, šlo o  jeden 

z  nejnavštěvovanějších ročníků. Registrovaných jsem 
napočítal přes 140, přičemž celkový počet účastníků 
odhaduji na minimálně dvojnásobek. Jsem velmi rád, 
že se v tento den setkáváme se svými známými, přáteli 
či příbuznými a  v přátelském duchu si popovídáme 
o našich radostech i  starostech. Věřím, že i  v dalších 
ročnících se  potkám s  řadou z  Vás nejen při této 
příležitosti. 

Bc. Pavel Žmolík, předseda SK Pozlovice

Štěpánský pochod Luhačovským Zálesím 
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Kulturní komise městyse Pozlovice navštěvuje a předává dárky seniorům při dovršení životního jubilea. Rádi 
bychom dělali radost všem oslavencům seniorského věku, ale jak víte z médií, populace obyvatel se dožívá stále 
vyššího a vyššího věku. Z toho důvodu bylo vedením obce ujednoceno navštěvování spoluobčanů, kteří se v tom 
roce dožijí výročí 70, 75, 80, 85, 90, 91, 92, 93 a více let. Balíček pro oslavence se však stal hodnotnější. Věříme, že 
i tak si naši senioři své výročí náležitě oslaví ve společnosti rodiny.

Významná životní jubilea ve II. čtvrtletí 2024 
Hana Nakládalová                  70 let  
Libuše Bělínová                  70 let  
Ludmila Pavelková                  75 let  
Marie Remešová                  75 let  
Ludmila Obořilová                 75 let  
Jana Krajčová                    80 let  
Ivan Macura                    80 let  
Milan Ševčík                     80 let  
Stanislava Malaníková                90 let  
Jindřiška Václavíková                90 let  
Marie Sedlářová                    91 let  
Jana Valášková                    91 let   
Alois Kolář                       91 let  
Elena Krčméryová                 92 let  
Vlasta Martincová                  93 let  
František Bednařík                  94 let  
Oldřich Matulík                     94 let 

Naše řady opustili 
Josef Záhorovský                 65 let 

Magda Miltonová                  64 let 

Jiří Kryštof                     68 let 

Ludmila Hájková                   88 let 

Stanislava Melicharová               74 let  

Vítáme nové občánky 
Vincent Bětík             Leoše Janáčka 201 

Štěpán Málek             Pod Větrníkem 24 

Dominic Masař             Řetechovská 306 

Vincenc Mikulčík                     Nivy 194 

Anna Štipák                 Pozlovice 413 

Anna Tesarčíková             Pod Větrníkem 98 

Leonard Koubek             Ludkovická 374 

Společenská kronika

Společenské akce
27. dubna - Stavění máje 
30. dubna  - 22. Slet čarodějnic 
11. května - Jarní rybářské závody 
1. června – Kácení máje 

S  úč inností od 1.  7. 2024 dojde 
k  ukončení výsypů kovových nádob 
na  komunální odpad v  obcích v  rámci 
svozů společnosti Technické služby 
Zlínsko, s.r.o. Jedná se  především 
o  nádoby na  SKO o  objemu 110  l, příp. 

jiných kovových, nestandardních nebo upravovaných 
nádob. Plastovou nádobu o  objemu 120  l  můžete 
zakoupit na ÚM Pozlovice, cena cca 840 Kč.

Upozornění

Víte, že …..
V  turistickém informačním centru městyse 

Pozlovice si můžete zakoupit nejen pohledy Pozlovic, 
turistické vizitky a  turistické magnetky Pozlovic, 
přehrady a koupaliště DUHA, ale také další předměty? 
V  nabídce máme keramický hrneček 
Pozlovice, trička Pozlovice, plátěnou tašku 
Pozlovice, pexeso Pozlovice a  nově 
i odznaky městyse Pozlovice.  

V  loňském roce navštívilo infocentrum 
1172 návštěvníků. Nejednalo se  pouze o  hosty 
ubytované v Pozlovicích, ale zavítali sem i turisté, kteří 
přijeli jen tak na výlet z Uherského Brodu, ze Zlína atd. 
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21. Slet čarodějnic - 30. 4. 2023

Kácení máje -27. 5. 2023

Boží Tělo - 8. 6. 2023 Křížová cesta na Komonec - 3. 3. 2024

Košt slivovice - 2. 3. 2024

Fašanky - 10. 2. 2024
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